

INDEX, &c.

ABSENCE, leave of, granted to the Law Clerk of the House, 84.

ACCOUNTS, Public, laid before the House by Message from His Grace the Governor in Chief, 27, 29. See Governor in Chief. Messages from him, and Estimates. Of the Clerk of the House. Laid before the House, and referred to a Special Committee, 76. Report, 77. Motion to concur in the said Report. Motion in amendment to postpone the consideration of the same. It is rejected, 78; and the main motion is agreed to. An Address voted to His Grace the Governor in Chief to cover the amount. Members appointed to present the same, 79. Report, 80.

Order, that the two several sums stated in the Report of the Special Committee, as remaining unemployed in the hands of the Clerk of this House, be by him applied in discharging in part the general amount of the expences since the last Session, 80.

ADDRESSES, of both Houses to His Royal Highness the Prince Regent. Message from the Assembly, communicating to this House their resolution respecting the expediency that an Address of condolence to His Royal Highness the Prince Regent, be presented by both Houses, upon the mournful event of the death of Her Majesty the Queen. It is read and referred to a Special Committee to search for precedents, 16. Report; it is agreed to, and ordered to the Assembly for their concurrence, 17. The acquiescence of the Assembly signified to this House by Message, 21. Committee appointed to prepare the Address, 53. Report of an Address, 62. It is agreed to, 64. To be signed by the Speaker of this House and sent to the Assembly for their Concurrence thereto and that it may be signed on their behalf, 68. Returned agreed to and signed by their Speaker, 83. Members appointed to know when His Grace will be pleased to receive the same, 93. Report; It is communicated to the Assembly, 95. The Address is presented by both Houses. Governor's answer reported, 108.

Order, that a Copy of the joint Address of both Houses to H. R. H. the Prince Regent, on the subject of duties that may be laid on Lumber imported from the Canadas into Great Britain, be laid before His Grace the Governor in Chief, 128.

To the Governor in Chief.

Of thanks for his Speech at the opening of the 3d Session of the 9th Provincial Parliament. Members appointed to prepare the same, 12. Report; referred to a Committee of the whole. Report; the same agreed to. The Address, 14. Ordered to be engrossed, and to be presented by the whole House. Members appointed to know when His Grace will be pleased to receive the same, 15. Report, 16. It is presented, 18. His Grace's answer. The Address and answer thereto to be printed and published, 19.

Voted to request that His Grace may be pleased to transmit to His Majesty's Ministers the joint Address of condolence of both Houses of the Legislature, to His Royal Highness the Prince Regent. The same to be communicated to the Assembly for their concurrence thereto, 17. The acquiescence of the Assembly signified to this House by Message, 21. Committee appointed to prepare the Address, 53. Re-

INDEX, &c.

ABSENCE, Congé d', accordé au Greffier en Loi de cette Chambre, 84.

ACCUSATIONS:

Résolution proposée relative à la déclaration contenue dans le Message du ci-devant Gouverneur en Chef, du 2e. jour de Mars, 1818, au sujet de l'adresse de cette Chambre à Son A. R. le Prince Régent, du 3e. de Mars, 1817, relativement aux procédés de l'Assemblée contre L. C. Foucher, Ecuyer. La considération en est remise, 27, 33. Elle est résumée.— Un amendement y est proposé. Il passe, et la Chambre concourt dans la Résolution, 35. Voyez Adresses au Gouverneur en Chef. Comité Spécial appointé par ballottes, et messages au Gouverneur en Chef.

ADRESSES des deux Chambres à Son Altesse Royale le Prince Régent. Message de l'Assemblée donnant communication à la Chambre de leur Résolution relativement à la convenance qu'une Adresse de condoléance soit présentée conjointement par les deux Chambres à Son Altesse Royale, au sujet de l'événement déplorable de la mort de Sa Majesté la feuë Reine. Il est lu et référé à un Comité Spécial de chercher des Précédents, 16. Rapport. La Chambre l'approuve et il est envoyé à l'Assemblée pour qu'elle y concoure. 17. L'Assemblée communique à la Chambre par Message qu'elle y a acquiescé, 21. Comité appointé pour préparer l'Adresse, 53. Rapport d'une Adresse, 62. Elle est approuvée, 64. Doit être signée par l'Orateur et envoyée à l'Assemblée pour recevoir sa concurrence et être signée en son nom, 68. Elle est renvoyée approuvée et signée par son Orateur, 83. Membres commis pour savoir quand Sa Grace voudra bien la recevoir, 93. Rapport. Il en est donné communication à l'Assemblée, 95. L'Adresse est présentée par les deux Chambres. L'Orateur fait rapport de la réponse du Gouverneur, 108.

Ordre que Copie de l'Adresse faite conjointement par les deux Chambres à Son Altesse Royale le Prince Régent au sujet des droits qui peuvent être mis par le Parlement Impérial sur les Bois importés de l'Amérique du Nord en Angleterre, soit mise devant Sa Grace le Gouverneur en Chef, 128.

Au Gouverneur en Chef.

De remerciemens sur sa Harangue à l'ouverture de la 3e. Session du 9e. Parlement Provincial, Membres commis pour la préparer, 12. Rapport. Il est référé à un Comité de toute la Chambre. Rapport. La Chambre y concourt. L'Adresse, 14. Ordre de la grossoyer. Elle doit être présentée par toute la Chambre. Membres commis pour savoir quand Sa Grace voudra la recevoir, 15. Rapport, 16. L'Adresse est présentée, 18. Réponse de Sa Grace. Elles doivent être imprimées et publiées, 19.

Résolution qu'il en soit présenté une à Sa Grace, pour la prier de vouloir bien transmettre aux Ministres de Sa Majesté l'Adresse de condoléance des deux Chambres de la Législature à Son Altesse Royale le Prince Régent. Elle doit être communiquée à l'Assemblée pour qu'elle y concoure, 17. L'Assemblée informe la Chambre par Message qu'elle y concourt, 21. Comité nommé pour préparer l'Adresse, 53. Rapport d'une Adresse, 62. Elle